



中国船级社
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY
工厂认可证书

证书编号/Certificate No.
HK19PWA00001

CERTIFICATE OF WORKS APPROVAL

兹证明本证书所述制造厂具备按照下列标准的要求生产本证书所列产品的能力和条件。

This is to certify that the manufacturer stated in the certificate meets the requirements of the standards listed below and is available with the ability and conditions to produce the products described in the certificate.

制造厂/Manufacturer

Usha Martin Limited (Wire Ropes & Speciality Products Division)

地址/Address

TATISILWAI, 835103, RANCHI, JHARKHAND, INDIA

产品名称/Product

金属制品
Metal Products
钢丝绳
Steel Wire Ropes

附加标志/Notations

无/Nil.

认可标准/Approval Standard

1. 中国船级社《材料与焊接规范》(2018)及其修改通报第1篇第10章
Chapter 10, Part One of China Classification Society Rules for Materials and Welding 2018 and its Amendments
2. ISO 10425/API SPEC 9A/ISO 2408/EN 12385-4, 5

用于/Intended for

船舶与海上设施/Ships and Offshore Installations

批准的图纸/Approved Drawings

图纸批准号/ Drawings Approval No. : HK19PWA00001

产品认可试验报告/ Approval Test Report

试验报告编号/ Test Report No. : 165683/1
试验报告日期/ Test Report Date : 2015-01-28

试验报告编号/ Test Report No. : UASD/SPECTRO/RNC/01-07
试验报告日期/ Test Report Date : 2015-01-28

试验报告编号/ Test Report No. : 168545/1
试验报告日期/ Test Report Date : 2015-01-28

试验报告编号/ Test Report No. : UASD/SPECTRO/RNC/08-13
试验报告日期/ Test Report Date : 2015-01-28

认可后的产品检验方式/ Method of Product Inspection after Approval

按照规范逐件检验的产品/The product inspected one by one in term of the rules:
认可后的产品检验应由本社验船师根据本社规范规定逐件按批准的产品检验计划进行检验, 经检验合格后由本社颁发船用产品证书。

After approval, product inspection should be carried out one by one by the Surveyor of the Society in accordance with the approved product inspection scheme, and the Marine Product Certificate will be issued by the Society upon satisfactory inspection.

证书有效期至/This Certificate is valid until 2023年03月17日/ Mar. 17,2023

发证机构 中国船级社香港分社 签发日期 2019年04月23日
Issued by CCS Hong Kong Branch Date Apr. 23,2019

本证书根据中国船级社规范和相关规定签发。当本证书包括多页纸张时, 则所有证书页为一个整体, 必须同时使用。每一页证书均须由本社盖章方为有效。证书复印件无效。任何单位和个人均不应摘录或节选本证书的部分内容。有关各方对所持证书的真实性有疑问时, 可以向本社检验机构咨询。
This Certificate is issued pursuant to the Rules of the Society and related regulation. When the certificate consists of more than one page, all pages of the certificate are taken as a whole and are used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of the Society and no copied form of the certificate is regarded as valid. Any part of the certificate is not to be extracted or abridged by any unit or individual in any form. Related parties who are doubted about the authenticity of the certificate may inquire of the Society or its offices.

Form No: W01.1

联系方式/Contact Us. 见本社官方网站/See official web site of the Society (<http://www.ccs.org.cn>)



UTN:P019-951891